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 : עידכוני נשיאות1נושא 

 

 : אפקט1עדכון 

וזה יצר פער בחברה. עדיין לא נמצא  אדנ"כ: מנכ"ל החברה נבחר להיות סיו"ר אס"ט

מנכ"ל מתאים להחליף את גרטי. אולם נבחר בחור למחלקת הפקה שיוכל להוריד לחץ 

 מגרטי.

 

 : תקציב מרצ'נדייז2עדכון 

 אדנ"כ: הועדים מוציאים יותר מידי כסף על חולצות.

 אס"ט ביקורתוועדת 

 2018 ביוני 20
 
 
 



 

 

 

 גרטי: מחיר מוזל בלי קשר לכמות.

 

 : דוחות חודשיים של מנהלי משרדים3עדכון 

אדנ"כ: אין דוחות מנהלים שוטפים על תפקוד המשרד. מחפשים כרגע את הפורמט 

 האידאלי לכתיבת דו"חות חודשיים ובתקופה הקרובה השאיפה היא להסדיר את הנושא.

 

 סינג'ור של יו"רים :4עדכון 

אדנ"כ: במהלך הפסטיבל היו יורים שטענו שהוכרחו לקחת חלק בפסטיבל גם אם לא 

 יוצר אווירה לא נעימה באגודה.ר לא תקין ובאופן כללי בהכרח רצו. הדב

 רותם: חברי הועד יכולים לקבל שכר?

גרטי: גויסו עובדים בתקנים לפי עובדי שעה. מעבר לכך היו מתנדבים מטעם הפקולטות 

 על תקן מתנדבים.

 רותם: אך נקבע תקן ועד מנהל?

ול לקבל הוא גמול ישיבות, דניאל: ועד מנהל מנוע מלקבל תקן. הגמול היחיד שהועד יכ

 מכרזים וועדות. המטרה היא לתגמל לפי עבודה בפועל.

 

 : משרד פרסום עובר לאחריות המלת"מ5עדכון 

יחוד אס"ט ואסט"ג, עד שהמלת"מ לא יקבל סמכויות שנים מאז א 4-אסף: למרות שעברו כ

מסמך הגדרת של נשיאות האיחוד לא יושלם באופן מלא. לקראת בחירות מלת"מ ביולי יצא 

תפקיד מלא חדש, כולל הגדרת מורשה חתימה, תחומי אחריות באגודה וועד מנהל עדיין 

 יכול לשאול/להשפיע.

נועה: צריך להפוך את שיטת הבחירות למלת"מ אחידה לשיטת הבחירות לנשיאות אס"ט, 

 כיוון שהמלת"מ נבחר בצורה שונה אך עדיין מקבל אחריות כיתר חברי הנשיאות.

 מה לא לאחד את הבחירות ושמועמדים ירוצו כשלישייה במקום זוג.מיטל: ל

 גרטי: אכן יש בעיה עם שיטת הבחירות הנוכחית וצריך להתייחס אליה.

אדנ"כ: הדרך שבה תארים מתקדמים שולבו באס"ט עשתה עוול לאסט"ג. צריך לתקן את 

 .העוול, אך מתן סמכויות נוספות יגררו שינוי בשיטת הבחירה של המלת"מ

 אסף: בסופו של דבר הזרוע המבצעת צריכה להיות בעלת חופש החלטה באופן הביצוע.



 

 

 

 

 : בעיה במציאת עבודה6עדכון 

אדנ"כ: מנסים לשדך סטודנטים למקומות עבוד. קיימת מערכת משוכללת סטייל טינדר, 

היה חלק מהפיתוח, ובמסגרת הבחירה הוא עצר עבודה למניעת ניגוד אינטרסים.  שאדנ"כ

 התמצית המשפטית הינה:

*אפשר לייצר קשרי עבודה עם האגודה אך אדנ"כ עדיין מחכה כי זה קרוב מידי. אם אין 

קשר עם האגודה אז אין בעיה של ניגוד אינטרסים. הבעיה היא שאם יש גוף כנ"ל שפועל 

מצהיר על כך יש בעיה של חוסר שקיפות, אולם אם הוא כן מצהיר הוא  אך אדנ"כ לא

קטו. ההסדר הוא לספר לועד מנהל, וככה גם יוכלו לבקר את פ-מפרסם את הקבוצה דה

 התהליך.

 רותם: איפה יפורסם?

 אדנ"כ: סטודנטים בטכניון ומדמ"ח בטכניון.

 

 : בחירות לנציגים7עדכון 

ותנית באישור מועצת מ. ההחלטה 26.6-1.8י"ור פקולטי: דניאל: תאריכים לבחירות יו"ר+ס

 נציגים. אישיו לגבי נציגי תארים מתקדמים.

אסף: אין חסם תחתון של הצבעות להיבחרות נציגים לתארים מתקדמים. בשנים 

האחרונות ההצבעה התבצעה לפי העיקרון של יותר קולות בעד מנגד. בשנים האחרונות 

נציגי  5-סוים, והכל התנקז לכך שבבחירות הנוכחיות אושרו כניסו להניע מהלך של אחוז מ

תארים מתקדמים )לאחר החמרת אחוז החסימה(. לאחר ההבנה שאין הגבלה על כך 

בתקנון ההחלטה היא שבבחירות הנוכחיות יעבדו לפי הנוהל הקודם, וכשתתכנס ועדת 

 וז ריאלי.תקנון חלק מההחלטות שיבוצעו הוא להגביל את אחוז החסימה אבל לאח

 אדנ"כ: לא מוגדר בתקנון נציג לכל שלב בתואר, אלא סה"כ שני נציגים לתארים מתקדמים.

דניאל: בתקופות ביקורת הקודמות הוחלט שבמידה ויש נציג יחיד הוא נבחר. לאחר פנייה 

של רוני נבדק בתקנון ונכתב כי יש צורך ביותר בעד מנגד, מה גם שבתקנון הקודם של 

 .5%ב אסט"ג היה כתו

אסף: ההחמרה נבעה מתוך רצון ליישר קו. היה קושי לכנס את ועדת תקנון, ומכיוון 

 שההחלטה לא עברה הדבר הנכון מבחינת ביקורת היה להחמיר.



 

 

 

דניאל: נכון לכרגע חוזרים לנוהל הישן בו אין אחוז חסימה. במועצה הקרובה ייקבע אחוז 

 חסימה חדש.

 ן לבין להחמיר בעד התקנון.שמש: יש הבדל בין לפעול נגד התקנו

 

 : מבקר פנימי8עדכון 

 אדנ"כ: מונה מבקר פנימי לאגודה, בהתאם לחוק.

 

 : חילופי שלטון9עדכון 

 תגידו יפה שלום לחן ולישי. כמו כן, יש עדיפות לחכות לכינוס מועצת נציגים. אדנ"כ:

 

 The Technion Open :2נושא 

 מצורפת מצגת.

זה? מה אגודות אחרות ירוויחו ביחס לאס"א? האם אנחנו שמש: למה אנחנו צריכים את 

 עוזבים את אס"א והאם זה לא קלף נגדנו?

 ארגונים באס"א. 7אדנ"כ: יש סה"כ 

גרטי: אס"א טכניון הוא היחיד בבעלות אגודת הסטודנטים. ביתר המוסדות אס"א מנוהלת 

י לנו באמת אכפת לאן ע"י המוסדות או מרכזי ספורט ולכן יש לנו חשיבות גבוהה בעניין כ

 הכסף הולך.

אדנ"כ: התאחדות הסטודנטים כבר שנים טוענת כי אס"א לא מקדמת את הספורט 

האקדמי. ההתאחדות מתכננת לעשות מהלך נגד אס"א. אנחנו לא משתפים פעולה אלא 

 מייצרים אלטרנטיבה לעצמנו, ובטווח הרחוק זה עתיד לחזק אותנו.

 לאס"א באילת או לאס"א?ליאור מן: מייצרים אלטרנטיבה 

אדנ"כ: מבחינת אס"א באילת, חלוקת הכסף תהיה נכונה יותר כיוון שבמקום לבזבז על 

 תחרות גדולה הכסף ילך לפרסים.

 מור: איך ניצור שיוויון בין המתמודדים?

 אדנ"כ: נשנה את פורמט התחרויות.

 מיטל: מה הטכניון חושב?



 

 

 

 וד שמחה.אדנ"כ: הטכניון מברך על ההחלטה. זיזי מא

 איליה: מי מבקר את התהליך?

 אדנ"כ: אדנ"כ ודירקטוריון אס"א.

 נועה צין: האם יש ספורט לספורטאים חובבים?

 אדנ"כ: השאיפה שתיפתח נבחרת גיימינג, יחד עם ענפים נוספים.

 

 יטל אברשמימ -: שינוי תקנות בספר בוחרים3נושא 

רים. עלתה הצעה להוסיף לתקנון סעיף מיטל: כמה יו"רים נפגשו ודיברו על עניין ספר בוח

או לחילופין, חלוקת הבוחרים למסלולי בחירה בשנים תיקבע לפי שנת תחילת ג.: 

הלימודים, כפי שנרשם בלימודי הסמכה. שיטת החלוקה תיבחר ע"י הוועד הפקולטי 

 יום לפני תקופת הבחירות. 30ותאושר לפחות 

 חת, מעל ונוכחיתזוהר: התקנון מגדיר שסטודנט מצביע לשנה מת

רותם: הבעיה הראשונה היא שקשה להגדיר אחוז חסימה כשאין מספר לגזור אחוזים 

ממנו. בעיה שנייה היא שהבחירות לנציגים משפיעה גם על בחירות לנשיאות ולכן צריכה 

 להיות אחידה ולא להשתנות במהלך השנה.

בחירה? זה עלול אדנ"כ: האם למישהו יש התנגדות לתת לועדי הפקולטת את חופש ה

להשפיע על ייצוג של פקולטות לכל מיני דברים וזה עלול לתת ליו"ר השפעה על המשקל 

שיש לנציגי סמסטר להשפיע. ההחלטה צריכה להיות קבועה אחת לשנה ורחוקה מכל 

 מועד חשוב לבחירות.

יעל: בארכיטקטורה השתנה מספר הסטודנטים בספר בוחרים באותה שנה בגלל שיטת 

 ת.הנקודו

נועה: למה אנחנו מנסים לתקנן תקנה כל כך דינמית במקום לכתוב מסמך מכין לכל ועד כי 

 כל ועד הוא מקרה לגופו.

 דניאל: ניתן להנחות את ועדת תקנון להכין מסמך עד הפגישה הבאה.

 

 הפסקה

 



 

 

 

 

  



 

 

 

 הצעת החלטה

לשינוי תקנון עלות הצעת החלטה ועדת תקנון להאיליה סמגלוי וועד מנהל אס"ט מנחה את 

 לישיבות הועד המנהל הבאה, בנושא חלוקת המצביעים למסלולים עפ"י פקולטות.

 1 -נגד

  -נמנע

 12 -בעד

 ההצעה התקבלה.

 

 שינוי תקנים במשרד תומך למידה :4נושא 

 מצורפת מצגת.

 הצעת החלטה

מאשר את שינויי התקנים במשרד תומך למידה כפי שהוצגו לו במסמך  ועד מנהל אס"ט

 המכין ובועד המנהל.

 -נגד

 1 -נמנע

 12 -בעד

 ההצעה התקבלה.

 

 מיטל: האם אפשר לבחון הפיכת את חנות החוברות לחדר יו"רים?

 גרטי: ייבחן.

 

 : תקני ביקורת5נושא 

בפועל, דבר שיוצר סתירה של  הווה חלק מהועדמ -דניאל: חבר ועדת ביקורת רפואה

שעות גדול מידי לחבר ביקורת  25תחומי אחריות בין יו"ר ביקורת ליו"ר הועד. כמו כן, תקן 

רפואה. מציע לשנות בתקנון שחבר ועדת ביקורת רפואה לא מחויב להיות חלק מקמפוס 

ול כוח רפואה. מקל על שליטה בכוח האדם, ייצור דיסטנס בין ביקורת לוועד ויעזור בניה

 האדם במכרז.



 

 

 

גמול יוצג  י"ור ביקורת.ס -שינוי תקנון נוסף: מבקש להוסיף תפקיד נוסף בועדת ביקורת

 בועד המנהל הקרוב לאחר אישור נשיאות+ועדת כספים.

 

 הצעת החלטה

מבקש להעלות למועצת נציגים את שינוי התקנון לעניין חבר ביקורת ועד  ועד מנהל אס"ט

 רפואה כפי שהוצג לפניו בועד המנהל ובנספחים.

 -נגד

 -נמנע

 13 -בעד

 ההחלטה התקבלה פה אחד

 

 הצעת החלטה

ועד מנהל אסט מבקש להעלות למועצת נציגים אישור תפקיד נוסף בוועדת ביקורת כסי"ור 

 צג לפניו בועד מנהל ובנספחים.ועדת ביקורת כפי שהו

 -נגד

 -נמנע

 13 -בעד

 ההחלטה התקבלה פה אחד

 

 ועדת כספים מכרז לחבר: 6נושא 

 ועד מנהל אס"ט מעלה להצבעה את עומרי איסק לחבר ועדת כספים

 1 -נגד

 2-נמנע

 7-בעד

 

 ועד מנהל אס"ט מעלה להצבעה את יעל נוף לחברת ועדת כספים

 2-נגד



 

 

 

 6-נמנע

 2-בעד

 ברוב קולות נבחר עומרי איסק

 

 

 : בחירת חברי ועדת תקנון7נושא 

 לא היו מועמדים. נדחה לועד המנהל הבא.

 

 : אישורי תקנים ועדיים8נושא 

 מות במשרד חברתי: שינוי ש1אישור 

 הצעת החלטה

 ועד מנהל אס"ט מאשר שינוי שם רכזת חוגים למנהלת מק"ק

 -נגד

 -נמנע

 12 -בעד

 אחד.ההחלטה התקבלה פה 

 

 הצעת החלטה

ועד מנהל אס"ט מאשר שינוי שם רכז התנדבות לרכז מעורבות חברתית )אושר ע"י ועד 

 מנהל על אף שלא היה במסמך מכין(

 -נגד

 1-נמנע

 11-בעד

 ההחלטה התקבלה ברוב קולות.

 

 



 

 

 

 הצעת החלטה

)אושר ע"י  ועד מנהל אס"ט מאשר שינוי שם הגדרת תפקיד מפרויקטור מל"ך לרכז מל"ך

 ועד מנהל על אף שלא היה במסמך מכין(

 -נגד

 -נמנע

 12-בעד

 ההחלטה התקבלה פה אחד

 

 : אישור נציג מסלול המעבדה הרפואית בפקולטה לביולוגיה2אישור 

 הצעת החלטה

 נציג מסלול המעבדה הרפואית בפקולטה לביולוגיהועד מנהל אס"ט מאשר מינוי 

 -נגד

 -נמנע

 12-בעד

 פה אחד ההחלטה התקבלה

  

 : אישור נציג מסלול ברקים בפקולטה למכונות3אישור 

 הצעת החלטה

 נציג מסלול ברקים בפקולטה למכונות ועד מנהל אס"ט מאשר מינוי 

 -נגד

 -נמנע

 12 -בעד

 ההחלטה התקבלה פה אחד

 

 

 

 



 

 

 

 

 הישיבה הסתיימה.
 
 
 

 בברכה,
 

 ,ניאלאדס ד                                                                                         
 ., אס"טביקורתו"ר וועדת י                                                                                             

 
 
 


